
 

 

 

 

Interpellation 

Multiarena i Furuvik 

Till ansvarig Kommunalråd/nämndsordförande. 

När cykelbanan byggdes ut till Furuvik för ca 10 år sedan, togs delar av fotbollsplan bort. Det 
lovades att en ny fotbollsplan skulle anläggas av kommunen. Detta har inte skett. 

Furuvik är ett område dit många barnfamiljer flyttar, området ligger ca en mil från Gävle. 

Det finns arenor för både inomhusaktiviteter och utomhusaktiviteter i många delar av Gävle. I 
Furuvik finns inget. Närmaste idrottshall finns i Ytterharnäs, inte så långt från Furuvik.  Det 
finns inga skidspår, konstfrusen is, spårcentral, skatebana, utegym mm. Barnen och 
ungdomarna har ingen sportarena de kan vara på spontant. Det är önskvärt att i varje fall 
anlägga en liten multiarena där boende i alla åldrar kan utöva olika aktiviteter. En multiarena 
skapar en naturlig samlingsplats där alla kan inspireras till spontan lek och motion. 

Min fråga till ansvarigt kommunalråd/nämndsordförande är: 

1. Finns det någon plan på att anlägga någon typ av utomhus arena i Furuvik? 

2. Om ja, när i tiden är det tänkt att den ska verkställas? 

3. Om nej, när kan en plan för detta upprättas? 

 

Onsdagen den 16 februari 2022 

Maud Liljeqvist 

Vänsterpartiet 

 


